
Aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

mevr. drs. E.I. Schippers 

Postbus 20350 

2500 EJ Den Haag 

8 december 2012 

Geachte mevrouw Schippers, 

Hierbij ontvangt u, naar aanleiding van het overleg van VWS met de LHV, VHN, KNMP, 

NVZ, ZN en de NPCF, de afspraken die de betrokken partijen gemaakt hebben om een 

doorstart van de LSP infrastructuur mogelijk te maken. De gemaakte afspraken bieden 

het Nictiz bestuur een aantal extra zekerheden waarmee een basis gelegd kan worden 

voor de doorstart. Wat nog ontbreekt in de afspraken is de financiéle dekking voor het in 

de lucht houden van het klantenloket in 2012. Gezien de overeenstemming die partijen 

hebben bereikt over de overige onderwerpen, doen zij het verzoek aan VWS om in 2012 

eenmalig de verantwoordelijkheid te nemen voor de financiering van een klantenloket 

dat door de Vereniging van Zorgaanbieders (de Verantwoordelijke) zal worden 

vormgegeven. Dit met het oog op een zorgvuldige invulling van de informatie- 

voorziening aan de burger en de borging van de rechten van de patiënt in de 

transitiefase. Het gaat hier naar verwachting om een bedrag van € 1,5 miljoen voor 

2012. 

De door de koepels en de NPCF gemaakte afspraken zouden dan, samen met de 

bereidheid van VWS om het klantenloket te financieren, voldoende basis moeten zijn 

voor Nictiz om de LSP infrastructuur te blijven exploiteren en onderhouden. 

De Vereniging van Zorgaanbieders is bereid te participeren in het door de NPCF 

voorgestelde project en daartoe € 350.000,- budget ter beschikbaar te stellen voor het 

jaar 2012 en eenzelfde bedrag voor het jaar 2013. Dit budget dekt naar verwachting de 

helft van de kosten. Om het project kans van slagen te geven verzoeken wij u om aan de 
NPCF de benodigde extra projectfinanciering te verstrekken, dus ook € 350.000,- in 

2012 en in 2013. 

Op basis van de gemaakte afspraken tussen partijen en de hierboven gevraagde extra 

financiering verwacht ik dat het Nictiz bestuur voldoende waarborgen kan worden 

geboden om tot een verantwoorde doorstart van de LSP infrastructuur over te gaan. 

U heeft aangegeven de burger te willen informeren over de ontwikkelingen rondom de 

LSP infrastructuur. Graag zouden de zorgaanbieders, met betrokkenheid van de NPCF, 

met u in overleg treden over de vorm en inhoud van deze voorlichting. 

ne 

Ir. E. Vel IE 

„Namens de Vereniging van Zorgaanbieders i.o. 

Kopie: NPCF


